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Onderwerp Vragen naar aanleiding van de informatienota 

over het plan van aanpak hitteplan

Memo

In het themadebat Klimaat en Energie van 9 oktober 2023 stelde u mij de vraag 
of aanleg van nieuwe beplanting onderdeel uitmaakt van het plan van aanpak 
voor het hitteplan. In de aanpak van hitte en koelte zal ik de relatie leggen met 
het groen- en recreatiebeleid. In dit beleid wordt koelte en het creeren van koele 
plekken gekoppeld aan beheer, onderhoud en aanleg van groen. Onderdeel 
van deze koppeling is een koelteplekkenkaart, die aangeeft waar er in de 
gemeente een tekort is aan koele plekken en er nieuwe aanplant nodig is. De 
daadwerkelijke aanplant wordt meegenomen bij herinrichtingsprojecten. Zo 
nemen we direct de motie ‘bomen, bomen bomen’ mee.


